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Z A P I S N I K 
 
2. seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo  29.01.2003 ob 
17.uri v dvorani Oddelka za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Pot k 
ribniku 20. 
 
2.sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 26. člena Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne 
občine Ljubljana sklical in vodil Jože Kernc, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine 
Ljubljana. 
 
Na začetku seje je predsedujoči  ugotovil, da je od 15 članov sveta na seji navzočih 8 članov, kar 
pomeni, da je  bil svet sklepčen in je  lahko pričel z delom. 
 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Mag. Drago Balent, Dušan Bandelj, Bojana dr.Beović, Pavel Dolinar, 
Vasko Jovanovski, Jože Kernc, Lejla Kozinc–Zemzem,  Metodij Rigler,  Anton Zaletelj, Jože Zrnec 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: dr.Radovan-Stanislav Pejovnik, Robert Praprotnik 
 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Barbara Derenda, Albin Marolt, Bojana Mirnik 
 
OSTALI NAVZOČI:  Ida Meglič, Helena Židanek – obe strokovni sodelavki Oddelka za lokalno 
samoupravo, MU, MOL. 
 
 
Predsedujoči  je pozdravil navzoče in jih seznanil z možnostjo snemanja sej. 
Ker nihče ni želel razpravljati, je predsedujoči dal na glasovanje  
PREDLOG SKLEPA  št. 1/2: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik se strinja, da se seje snemajo. Magnetogramov se ne  piše, razen 
če bo o tem sprejeta odločitev Sveta Četrtne skupnosti Rudnik. Vsak udeleženec v razpravi se 
predstavi in na kratko opredeli svoj predlog. Posredovanje posnetkov tretji osebi ni dovoljeno, 
razen s sklepom Sveta Četrtne skupnosti Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 8 članov sveta. 
 
Sklep št. 1/2 je bil sprejet. 
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Ob 17.10 se je seji pridružila Bojana dr.Beović. 
 
Predsedujoči je predlagal, da se dnevni red, ki so ga člani sveta dobili s sklicem seje  razširi  z novo 
prvo  točko:  
»Pojasnilo Mestne volilne komisije, Mestne občine Ljubljana k poročilu o izidu rednih volitev za člane 
Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana.«  
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
 
Ker drugih predlogov za razširitev ni bilo je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog 
DNEVNEGA REDA: 
 
1.  Pojasnilo Mestne volilne komisije, Mestne občine Ljubljana k poročilu o izidu rednih volitev    
     za člane Sveta Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana 
2.  Pregled in potrditev zapisnika 1.seje Sveta Četrtne skupnosti  Rudnik 
3.  Izvolitev podpredsednika-ov    
4. Ustanovitev delovnih teles sveta ter imenovanje članov 
5. Pobude, predlogi in pripombe občanov 
6. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta 
7. Ostalo 
 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 
 

AD 1. 
POJASNILO MESTNE VOLILNE KOMISIJE, MESTNE OBČINE LJUBLJANA K 

POROČILU O IZIDU VOLITEV ZA ČLANE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 
 
Gradivo za to točko so člani Sveta Četrtne skupnosti Rudnik prejeli naknadno pred pričetkom seje. 
Predsedujoči je v nadaljevanju predal besedo Vasku Jovanovskemu – predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Četrtne skupnosti Rudnik, ki je na kratko obrazložil 
prispelo pojasnilo Mestne volilne komisije. 
Prisotni člani Sveta Četrtne skupnosti Rudnik na pojasnilo niso imeli pripomb, zato je predsedujoči dal 
na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.2/2: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, na podlagi prispelega odgovora Mestne volilne komisije na sklep 
3/1, 1.seje sveta Četrtne skupnosti Rudnik, ugotavlja, da je izračun mandatov članom sveta 
pravilen. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklep št.: 2/2 je bil sprejet. 
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AD 2. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1.SEJE SVETA  
ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani sveta dobili skupaj s sklicem seje. 
Predsedujoči je pozval prisotne, da podajo morebitne pripombe na zapisnik. Ker prisotni niso imeli 
pripomb je predsedujoči dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT.3/2: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik potrjuje zapisnik 1.redne seje Sveta Četrtne skupnosti Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklep št.:3/2 je bil sprejet. 
 
Ob 17.15 se je seji pridružil tudi mag.Drago Balent. 
 
 

AD 3. 
IZVOLITEV PODPREDSEDNIKA-OV 

 
Predsedujoči je v nadaljevanju, skladno s 26. in 27.členom Pravil Četrtne skupnosti Rudnik, podal 
predlog za izvolitev dveh podpredsednikov.Predlagal je naslednja kandidata: 

1. Bojana dr.Beović 
2. Dušan Bandelj 

Oba kandidata za podpredsednika sta soglašala s kandidaturo. 
Predsedujoči je še povedal, da je predhodno želel predlagati za podpredsednika dr.Radovana-Stanislava 
Pejovnika, vendar se je ta kandidaturi odpovedal. 
Ker razprave o predlogih ni bilo, je predsedujoči  dal naveden predlog na glasovanje. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Predlagana kandidata sta prejela 10 glasov. 
 
Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je ugotovil, da sta bila za podpredsednika sveta, z 
vsemi glasovi navzočih članov sveta, izvoljena  Bojana dr.Beović in Dušan Bandelj. 
 
Po glasovanju je predsedujoči prebral obrazložitev dr.Radovana –Stanislava Pejovnika v zvezi z 
odpovedjo kandidaturi za podpredsednika. 

 
 

AD 4. 
USTANOVITEV DELOVNIH TELES IN IMENOVANJE ČLANOV 

 
Predsedujoči je v razpravi povedal, da so vsi člani sveta prejeli z vabilom njegov predlog za 
ustanovitev delovnih teles ter imenovanje njihovih članov. Ker drugih predlogov ni bilo je dal 
predsedujoči na glasovanje  
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PREDLOG SKLEPA ŠT.4/2: 
 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, Mestne občine Ljubljana, na podlagi 31.člena Pravil Četrtne 
skupnosti Rudnik ustanavlja  naslednja delovna telesa sveta: 
 
A.)USTANOVITEV DELOVNIH TELES 
 

1. Osemčlanski Odbor za  urbanizem, gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja, 
sestavljen iz šestih članov sveta in dveh zunanjih sodelavcev. Odbor opravlja naloge 
navedene v  9. in 10. členu Pravil Četrtne skupnosti Rudnik. 

2. Petčlanski Odbor za družbene dejavnosti, sestavljen iz članov sveta. Odbor opravlja 
naloge navedene v 11.členu Pravil Četrtne skupnosti Rudnik. 

3. Petčlanski Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem, sestavljen iz treh članov sveta in 
dveh zunanjih sodelavcev. Odbor opravlja naloge navedene v 12.členu Pravil Četrtne 
skupnosti Rudnik. 

4. Šestčlanski Sosvet za varstvo in zaščito občanov, reševanje in civilno zaščito, sestavljen iz 
treh članov sveta in treh zunanjih sodelavcev. Sosvet opravlja naloge navedene v 13.členu 
Pravil Četrtne skupnosti Rudnik. 

 
B.)IMENOVANJE ČLANOV DELOVNIH TELES 
 
V Odbor za urbanizem , gospodarske javne službe, promet in varstvo okolja se imenujejo: 

 za predsednika:  dr. Stanislav – Radovan  Pejovnik 
 za podpredsednika: Metodij Rigler 
 člani;  

 člani sveta: Pavel Dolinar, Albin Marolt, Anton Zaletelj, Jože Zrnec,  
 zunanji člani:dr. Jože Kušar – občan oz.strokovni sodelavec, 

                                           Vladimir Žitnik - predstavnik Odbora za Barje 
 
V Odbor za družbene dejavnosti se imenujejo: 

 za predsednika: Bojana dr.Beović 
 za podpredsednika: Vasko Jovanovski 
 člani;  

 člani sveta: Barbara Derenda, Bojana Mirnik, Jože Zrnec  
 
V Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem se imenujejo: 

 za predsednika: mag.Drago Balent 
 za podpredsednika: Leila Kozinc Zemzem 
 člani; 

 člani sveta: Robert Praprotnik,  
 zunanji člani :predstavnik Turističnega društva Barje,  

                               predstavnik Športnega  društva Rudnik 
 
V  Sosvet za varstvo in zaščito občanov, reševanje in civilno zaščito se imenujejo: 

 za predsednika: Jože Zrnec 
 za podpredsednika: Dušan Bandelj 
 ostali člani:  
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 člani sveta:Jože Kernc,  
 zunanji člani: predstavnik PP Vič,  predstavnik PGD Barje, predstavnik PGD Rudnik 

 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo 10 članov sveta. 
 
Sklep št.:4/2 je bil sprejet. 
 
 

 
 

AD 5. 
POBUDE, PREDLOGI IN PRIPOMBE OBČANOV TER DRUŠTEV 

 
Predsedujoči je povedal, da so prisotni s sklicem prejeli dopisa dveh občanov, in sicer; 
 
a.) dopis občanke Vere Opara v katerem so navedene različne neurejene komunalne zadeve na območju 
ČS Rudnik. 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali:Jože Kernc, Metodij Rigler, mag.Drago Balent. 
 
Predsedujoči je po razpravi dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/2 : 
Celoten dopis se preda v obdelavo na tej seji ustanovljenemu Odboru za urbanizem, gospodarske 
javne službe, promet in varstvo okolja, pred sklicem sestanka odbora pa strokovni sodelavki 
pridobita informacijo o lastništvu okolice bajerjev. 
 
Navzoči je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo 10 članov sveta. 
 
Sklep št.: 5/2  je bil sprejet. 
 
Po glasovanju je sejo za krajši čas zapustil mag.Drago Balent. 
 
b.) dopis občana Antona Pivka v zvezi z izgradnjo priklopnega fekalnega kanala ter ureditve prometne 
situacije z izvedbo krožnega prometa. 
Predsedujoči je odprl razpravo v kateri so sodelovali: Jože Kernc, Metodij Rigler, Bojan dr.Beović. 
 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje dva predloga sklepov, in sicer; 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/2:  
Svet Četrtne skupnosti Rudnik, MOL, naproša pristojno službo Mestne uprave, da  preuči 
možnost izgradnje priklopnega fekalnega kanala v Jalnovi ulici na že obstoječi vod ob potoku 
Galjevec in sporoči v kakšen časovnem roku je mogoče pričakovati ureditev zadeve. 
 
ter PREDLOG SKLEPA ŠT.7/2  : 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik,MOL, naproša Oddelek za gospodarske javne službe in promet, 
MU, MOL, da preuči problem zastoja prometa pri izvozu iz Jalnove ulice na Jurčkovo cesto in 
sporoči kakšna je možnost izvedbe krožnega prometa. 

 5



 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
ZA je glasovalo 9 članov sveta. 
 
Sklepa št.:6/2 in 7/2 sta bila sprejeta. 
 
Člani sveta so se dogovorili, da se dopis občana Antona Pivka  hkrati preda tudi Odboru za urbanizem, 
gospodarske javne službe,promet in varstvo okolja , ČS Rudnik. 
 

 
Pred pričetkom naslednje točke se je seji ponovno pridružil mag.Drago Balent. 

 
 
 

AD 6. 
VPRAŠANJA, POBUDE IN  PREDLOGI ČLANOV SVETA 

 
 
Predsedujoči je prisotnim predstavil svoj pisni  predlog za ureditev poslovanja Sveta Četrtne skupnosti 
Rudnik in odprl razpravo. 
V razpravi so  sodelovali: Jože Kernc, Pavel Dolinar, Metodij Rigler, mag.Drago Balent,  Bojana 
dr.Beović. 
Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.8/2: 
Skliče se sestanek  vseh predsednikov delovnih teles s predsednikom sveta in obema 
podpredsednikoma, z namenom, da skupaj preučijo in dopolnijo predlog člana sveta Jožeta 
Kernca  v zvezi z ureditvijo poslovanja Četrtne skupnosti Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
ZA je glasovalo 10 članov sveta. 
 
Sklep št.:8/2 je bil sprejet. 
 
Pred pričetkom naslednje točke dnevnega reda je sejo zapustil Metodij Rigler. 
 
V nadaljevanju je član sveta Jože Zrnec  izpostavil  izgradnjo prizidka k Osnovni šoli Oskar Kovačič 
oz. ponovno izrinjenost izgradnje  iz drugega mesta na prioritetni listi na osmo mesto. 
Prisotni so se dogovorili, da se zadeva temeljito preuči na sestanku Odbora za urbanizem, gospodarske 
javne službe, promet in varstvo okolja, ki bo svetu pripravil ustrezne  predloge sklepov. 

 
 
 

AD 7. 
RAZNO 

 
 
Pod to točko dnevnega reda je predsedujoči predal besedo  Pavlu Dolinarju, ki je izrazil pripombo v 
zvezi z potrjevanjem zapisnikov korespondenčnih sej. 
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Predlagal je, da se  pri opredelitvi do posameznega sklepa zapiše samo možnost izbire za ali proti, 
izpusti pa se možnost navedbe pripomb. 
Prisotni so se z navedenim v celoti strinjali. 
 
V nadaljevanju je Pavel Dolinar predlagal, da se preglednica odposlanih sklepov, dopolni z povzetkom 
odgovora , ki je bil prejet na posamezen sklep. 
Bojana dr. Beović je v zvezi s preglednico dodala, da bi jo bilo smiselno dopolniti z dejansko akcijo - 
izvedbo na terenu ter  zapisom časovnega intervala med sprejetim sklepom in končno izvedbo. 
Prisotni so zadolžili  strokovni sodelavki, da  dopolnita preglednico z navedenimi podatki. 
Ob tem je mag.Drago Balent pripomnil, da se je od odposlanih sklepov v prejšnjem mandatu uredila 
oz.izvedla vsaj ena zadeva in sicer; asfaltiranje pešpoti ob Galjevcu. 
 
 
 
Pavel Dolinar je predstavil tudi svojo preglednico aktivnosti v Četrtni skupnosti Rudnik. 
Prisotni so se v razpravi dogovorili, da se preglednica poizkusno vnese v eno od programskih 
oblik projektnega vodenja (predlog za obliko Microsoft Project). Podatki so spremenljivi in se po 
potrebi ustrezno koregirajo.  
 
 
 
Ker drugih predlogov ni bilo, je predsedujoči sejo zaključil ob 18.50.uri 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek 
 
 
 
                                                                                  Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
                                                                                         Mestne občine Ljubljana 
                                                                                                    Jože Kernc, l.r.  
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